

التاريخ: 2025/07/30

السادة/ حملة وحدات الصندوق الدولي إنفست الإسلامي لأسواق النقد بالدينار الكويتي المحترمين،

تحية طيبة وبعد ..

الموضوع: تعديل الهيئة الادارية لصندوق الدولي إنفست الإسلامي لأسواق النقد بالدينار الكويتي

نود إحاطتكم علمًا بأن هيئة أسواق المال قد وافقت على طلب شركة الدولي إنفست للاستثمار بصفتها "مدير الصندوق" بشأن إضافة السيد/ حسن حيدر حسن الجمعة، كويتي الجنسية، كعضو في الهيئة الإدارية للصندوق الدولي إنفست الإسلامي لأسواق النقد بالدينار الكويتي وذلك اعتبارًا من تاريخ 2025/07/30، وذلك استنادًا الى أحكام المادة (2-14-1) من الكتاب الثالث عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية.

وبذلك فإن التشكيل الحالي للهيئة الإدارية للصندوق هو كما يلي:

1. السيد/ جورج درديان
2. السيد/ عبدالعزيز يوسف عبدالعزيز المريخي
3. السيدة/ دانة أحمد حاجي دهادري
4. السيد/ حسن حيدر حسن الجمعة

هذا وقد تم تحديث سجل الهيئة الإدارية للصندوق لدى هيئة أسواق المال وفقًا للإجراءات التنظيمية المعتمدة.

يأتي هذا التعديل في إطار سعي الصندوق المستمر إلى تعزيز كفاءة اللجنة التنفيذية ودعم أعمالها بخبرات متميزة بما يساهم في تحقيق أهداف الصندوق ومصالح حملة وحداته.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



جمال حمد البراك
الرئيس التنفيذي

شركة الدولي إنفست للاستثمار

Date: 30/07/2025

To: Unit Holders of Al Dawli Invest Islamic KD Money Market Fund

Subject: Amendment to the Executive Committee of Al Dawli Invest Islamic KD Money Market Fund

We would like to inform you that the Capital Markets Authority has approved the request submitted by Al Dawli Invest Investment Company, in its capacity as the "Fund Manager," to appoint Mr. Hasan Haidar Hasan Al Jumaah, a Kuwaiti national, as a member of the Executive Committee of Al Dawli Invest Islamic KD Money Market Fund, effective from 30/07/2025. This approval is in accordance with Article (2-14-1) of Chapter 13 of the Executive Regulations Law No. (7) of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and the Regulation of Securities Activity.

Accordingly, the current composition of the Fund's Executive Committee is as follows:

1. Mr. George Dardarian
2. Mr. Abdulaziz Yousef Abdulaziz Almuraikhi
3. Ms. Dana Ahmed Haji Dehdari
4. Mr. Hasan Haidar Hasan Al Jumaah

The Fund's Executive Committee register has been duly updated with the Capital Markets Authority in accordance with the applicable regulatory procedures.

This addition reflects the Fund's commitment to strengthening the effectiveness of its Executive Committee by adding experienced leadership that supports the Fund's strategic objectives and serves the best interests of its unit holders.

Warm regards,



Jamal Hamad Al-Barrak
Chief Executive Officer
Al Dawli Invest Investment Company